

NU
SKIN.

ageLOC® Nutriol®
Scalp & Hair System

賦活洗髮及護髮系列

ageLOC® Nutriol 賦活洗髮及護髮系列

ageLOC® Nutriol® Scalp & Hair System

ageLOC® Nutriol 賦活洗髮及護髮系列蘊含強效成分，配合 ageLOC® 修身美顏 Spa*，即時呵護秀髮，持久修護直達髮根，讓髮絲看起來豐盈亮澤，同時為秀髮注入年輕活力，呵護頭皮健康。



ageLOC® Nutriol® Scalp & Hair System products contain powerful ingredients for a scientifically advanced treatment that, when combined with ageLOC® Galvanic Spa*, delivers instant benefits for your locks and lasting results down to your roots. Get fuller, lustrous, rejuvenated hair and a healthier scalp in a single system that's designed to work as hard as you do.

泛醇和護髮配方
Panthenol and
Hair Conditioning Blend

有助打造柔軟、有光澤、
有如絲般順滑的秀髮
Contributes to soft, silky,
lustrous hair

紅三葉草和含肽配方
Red Clover and
Peptide Blend

有助髮絲看起來更強健
及更豐盈，同時避免斷裂
Helps hair look stronger,
thicker, fuller, and denser
while preventing breakage

維他命E和
其他抗氧化物
Vitamin E and
Other Antioxidants

保護頭皮與髮絲免受自由基侵害
Protect scalp and hair
from free radicals



甘草根萃取配方
Licorice Root
Extract Blend

維持毛囊及髮絲健康
Supports healthy
follicles and hair



agelLOC®
獨有頭皮
配方

agelLOC®
Proprietary
Blend
for Scalp

頭皮及髮絲
蛋白親和配方
Scalp and Hair
Loving Protein Blend

令頭皮恢復活力，讓秀髮
看起來更強韌、豐盈和
健康，抵抗斷髮問題
Revitalizes the scalp and
promotes the appearance of
stronger, thicker, healthier
looking hair that won't break

BCA

保護秀髮免受高溫損害，
讓秀髮顯得更光滑、更亮
澤、更柔軟及更易打理
Protects hair from heat and
makes hair appear smoother,
shinier, softer, and
more manageable

臨床評估 *Clinical Evaluation*

為了進一步了解 ageLOC® Nutriol 賦活洗髮及護髮系列^ 及 ageLOC® 修身美顏 Spa* 的使用情況，我們邀請了自我評估髮絲較為幼細及/或髮質受損的男性及女性進行為期六個月的研究，研究顯示研究對象髮質有以下改善：

We have invited males and females with self-described thin and/or damaged hair to undergo a six-month study in order to evaluate the result of using the ageLOC® Nutriol® Scalp & Hair System^ and ageLOC® Galvanic Spa®*. Following shows the study result:

豐盈度
Volume

↑ 107%

柔軟度
Softness

↑ 106%

光澤度
Shine

↑ 84%

髮絲厚度
Thickness

↑ 67%

斷裂情況
Broken Hairs

↓ 72%

^ageLOC® Nutriol 賦活洗髮及護髮系列包括 ageLOC® Nutriol 深層賦活滋養精華、賦活洗髮露及賦活護髮素。The ageLOC® Nutriol® Scalp & Hair System includes ageLOC® Nutriol® Intensive Scalp & Hair Serum, Scalp & Hair Shampoo and Conditioner.

*Spa機並未在台灣上市 Spa device is not launched in Taiwan Market

ageLOC® Nutriol 賦活洗髮露及賦活護髮素

ageLOC® Nutriol® Scalp & Hair Shampoo and Conditioner



ageLOC® Nutriol 賦活洗髮露
ageLOC® Nutriol® Scalp & Hair Shampoo

ageLOC® Nutriol® Scalp and Hair Shampoo and Conditioner provide optimal nourishment to support healthy, visibly full hair, while an exclusive blend of rejuvenating ingredients gives your tresses extra volume and shine. It's proven to provide color and heat protection and reduce hair breakage.

ageLOC® Nutriol 賦活洗髮露及賦活護髮素提供最理想的滋養成分，促進更健康、看起來更豐盈的秀髮。當中亦蘊含獨有的賦活成分，讓秀髮更豐盈亮澤。它已被證明可以保護燙染秀髮，並減少斷髮。



ageLOC® Nutriol 賦活護髮素
ageLOC® Nutriol® Scalp & Hair Conditioner

/ 使用方法 Usage /

- 1 將 ageLOC® Nutriol 賦活洗髮露塗抹於濕髮上。輕輕按摩頭髮及頭皮，再以溫水徹底沖洗乾淨。
Apply ageLOC® Nutriol® Scalp & Hair Shampoo to wet hair. Gently massage into scalp and hair. Rinse thoroughly with warm water.
- 2 接着使用 ageLOC® Nutriol 賦活護髮素，讓護髮素停留3至5分鐘，再沖洗乾淨。
Follow with ageLOC® Nutriol® Scalp & Hair Conditioner. Leave on for 3-5 minutes and then rinse.
- 3 再與 ageLOC® Nutriol 深層賦活滋養精華配合使用，以達致最佳效果。
Follow with ageLOC® Nutriol® Intensive Scalp & Hair Serum for best results.

ageLOC® Nutriol 深層賦活滋養精華

ageLOC® Nutriol® Intensive Scalp & Hair Serum

ageLOC® Nutriol 深層賦活滋養精華能滋養、修護及賦活頭皮及髮絲，有助改善幼細、老化及脆弱易斷的秀髮。不黏膩的免沖洗配方日復一日地滋養頭皮，讓秀髮看起來及感覺更亮麗動人。重覆早晚使用，有助髮絲重現活力。

ageLOC® Nutriol® Intensive Scalp & Hair Serum can nourish, treat, and rejuvenate scalp and hair to help improve thin, stressed, and aging hair. This leave-in, non-greasy formula invigorates the scalp day after day and makes hair look and feel divine. Repeat this effortless ritual morning and night to help revitalize your hair.



ageLOC® Nutriol 深層賦活滋養精華
ageLOC® Nutriol® Intensive Scalp & Hair Serum

令人難以置信
的護髮配方
Incredible
Hair Care Formula



ageLOC® 修身美顏 Spa®
ageLOC® Galvanic Spa® System III®

“

ageLOC® Nutriol 深層賦活滋養精華蘊含激活的獨特極致賦活配方，能透過 ageLOC® 修身美顏 Spa®，為頭皮輸送重要的蛋白質和營養，強健髮根，令秀髮看起來更豐盈。

ageLOC® Nutriol® Intensive Scalp & Hair Serum features a supercharged formula uniquely activated by ageLOC® Galvanic Spa®* to deliver vital protein and nutrients to scalp and strengthen roots for fuller looking hair.

”

/ 使用方法 Usage /

1



撥開頭髮，將 ageLOC® Nutriol 深層賦活滋養精華直接噴灑在頭皮和髮根上。
Spray ageLOC® Nutriol® Intensive Scalp & Hair Serum directly onto the scalp and roots by parting hair.

2



用手指輕柔按摩精華至頭皮及髮根。
Use fingers to gently massage the serum into scalp and roots.

3



用梳理順打結的頭髮。
Comb away any unruly strands.

4



然後配合 ageLOC® 修身美顏 Spa* 並使用健髮導頭，選擇修護模式 <S>，直接以導頭接觸頭皮，沿髮際線從前往後移動，護理過程中導頭請勿移離頭皮。
無需沖洗。接著即可如常造型。

Pairing with ageLOC® Galvanic Spa* treatment. Using the scalp conductor and selection number <S>, touch the conductor directly to the scalp, and move from front of your hairline backward, keeping in contact with the scalp. Do not rinse. Style as usual.



TIPS

為達致最佳使用效果，建議每天使用 ageLOC® Nutriol 深層賦活滋養精華兩次。

Use ageLOC® Nutriol® Intensive Scalp & Hair Serum twice daily for best results.



美國如新企業香港分公司
Nu Skin Enterprises Hong Kong, LLC

香港銅鑼灣恩平道28號利園二期10樓
10/F, Lee Garden II, 28 Yun Ping Road, Causeway Bay
電話 Tel: (852) 2837 7700

www.nuskin.com

僅限香港及澳門地區
For Hong Kong and Macau only